
Referat styremøte i Orkdal Rideklubb 
  
Sted: Kine 
Tid: 22.08.2023 kl. 18.00 
Til stede: Ragnhild Kjøren Lefstad, Kine Bjørkvoll, Thea Marie Aftret, 
Bård Erik Aasa, Tuva Sommerschild, Hilde Ofstad. 
Ikke til stede: Astrid Svinsås, Astrid Gunnesmo, Hege Størseth. 
Ordstyrer: Ragnhild Kjøren Lefstad 
Referent: Kine Bjørkvoll 
 
Saksliste:  

66/23 Godkjenning av innkalling 
67/23 Godkjenning av referat fra sist styremøte 
68/23 Post 
69/23 Økonomi 
70/23 Hengerkjøp 
71/23 Hinderlagring 
72/23 Juleavslutning 
73/23 Juniorgruppe 
74/23 Aktiviteter 2023 
75/23 Treninger/samlinger 
76/23 Klubbklær 
77/23 Eventuelt 
78/23 Nytt styremøte 
 
 

66/23 Godkjenning av innkalling  
Innkalling er godkjent. 
 
67/23 Godkjenning av referat fra sist styremøte  
Referat er godkjent. 
 
68/23 Post  
Ingen viktig post i løpet av sommeren. 
 
Orkland Kommune har sendt mail om nominasjon til «Årets Ildsjel». Tas ikke stilling til dette 
på nåværende tidspunkt. 
 
69/23 Økonomi 
Bård Erik har laget oversikt over innkomne midler pr. 08.august 2023 og sendt denne til 
Ragnhild. 
Ragnhild går igjennom utlovte sponsormidler, purrer de som ikke har overført. 
Jobber med sponsorer til Klubbmesterskapet på Stall Zaana. Vi mangler sponsormidler for en 
klasse. 
 
70/23 Hengerkjøp 
Styret har besluttet at vi skal gå til innkjøp av hestehenger, med flertall i styret.  
Det er så langt ikke besluttet hvilken henger.  
 



Hvor ligger fokus? Skal vi ha en henger for at klubbens medlemmer skal ha mulighet til å 
leie, eller skal vi kjøpe henger for utleie? 
Orkdal rideklubb sine medlemmer må ha fortrinnsrett på leie, men klubben bør også leie ut 
hengeren utenfor klubbens medlemmer for å sikre inntekt.  
Ved utleie bør leiebeløpet betales omgående, evt depositum. 
Hva om hest/rytter er skadet, og leietaker har attest fra lege eller veterinær? 
Det må foreligge en egen bankkonto for utleie av henger. 
 
Jo og Bent Are har sagt seg villige til å vedlikeholde hengeren. 
 
Utleiekalender synlig på hjemmesiden? 
 
Skriftlig kontrakt: 
Hvordan foregår henting/levering? 
Leietaker har ansvar for gyldig førerkort.  
Se liknende kontrakter som ligger ute på nett. 
 
Markedspris for hengerleie er normalt: 500/døgn, 1000/helg (fredag-søndag) 
Type henger: bør ha alugulv. 
 
Er det en mulighet for å høre med en forhandler om reklame. Demohenger? 
Ragnhild starter med å høre med Hammerhenger, så tar vi det derfra. 
 
71/23 Hinderlagring 
Hindrene har ligget inne hallen hos Guri. De blir veldig støvete og det er veldig tungvint å 
flytte på. Burde vi ha en egen liten henger til lagring av hindermateriell? 
Dette vil også gjøre det lettere for andre lokasjoner i klubben å benytte seg av 
hindermateriellet ved treningssamlinger etc. 
Vi har investert i flott materiell, og må ta bedre vare på det. 
Det burde være mulig å finne en billig henger til dette formålet. 
Har Guri plass til fornuftig lagring? 
Vi ser litt på hengere, og ser videre på dette neste styremøte. Ragnhild hører med 
Hammerhenger om dette er noe vi kan se på sammen med hestehenger.  
 
72/23 Juleavslutning 
Det har vært svært liten oppslutning rund sosiale arrangementer uten hest. Skal vi bruke mye 
penger og tid på å arrangere dette? 
Vi prøver et år uten, og se om det melder seg ønske om at det skal skje noe fra klubbens 
medlemmer? 
Sak til årsmøte: styret kan ikke arrangere sosiale arrangement, lufte om noen ønsker å være en 
komite for dette. 
 
Vi kan evt se på muligheten for internt klubbstevne med «Nissehopp?» 
 
73/23 Juniorgruppe 
Juniorgruppe sammensatt av medlemmer opp tom youngrider. (Man er youngrider ut året man 
fyller 21, men junior ut året man fyller 18 år). 
Har vi behov for juniorgruppe? 
Sak til årsmøte: lodde stemningen for ei slik gruppe. 
 



74/23 Aktiviteter 2023 
 
2023: 
Sprang: uke 34 
Orkdalsrittet: uke 35 
Hubertus: uke 39 
Feltritt: uke 41 
 
2024: 
STRyK spør hvilke stevner vi ønsker å søke om. 
Vi sender inn følgende ønsker: 
Feltrittstevne: uke 27 og uke 41. 
Sprang: uke 22 eller uke 37 
Dressur: uke 21 
Orkdalsrittet: uke 34 eller 35 
Hubertusrittet: uke 39 (meldes ikke inn til STRyK). 
 
Vi må notere at vi ikke ønsker å kræsje med Selbu. Ragnhild melder inn til STRyK. 
 
75/23 Treninger/samlinger 
 
Sprang: september og november Zaana. 
Dressur: Halloween slutten av oktober Berge. 
Feltritt: september Stall GG. 
 
Disse treningene er avklart med trenere. 
 
Styret må sette seg ned og sette kalenderen for neste år på første styremøte i januar. 
 
76/23 Klubbklær 
 
Klubben har fått tilbud om klubbklær fra MSRanum Design. Gode priser, ingen bindingstid. 
Vi legger ut tilbudet vi har fått til klubbens medlemmer. Det benyttes mørkeblå. 
 
Ragnhild sjekker refleksvester med påtrykt logo og funksjon. Svar ble mottatt under møtet. 
Det bestilles totalt 20 vester (stevneleder, førstehjelp og steward, resten merkes crew) Skal ha 
klubblogo. Ragnhild bestiller med håp om at de er klare til helga. 
 
77/23 Eventuelt 
 
Guri har ansvar for funksjonærer til sprangstevne i helga, antar at dette er i boks. 
 
Trykking av logo på vinnerdekken. Ragnhild sjekker pris hos MSRanum. Hilde har gjort 
denne jobben på dugnad tidligere, men det er tidkrevende arbeid. Hun har førstepri dersom 
hun ønsker å gjøre det, men hun stiller seg positiv til at MSRanum Design gjør det. 
 
78/23 Nytt styremøte  
26.september kl.19.00 hos Hilde (dette er Eplens dag, så styret forventer Eplekake). 
 
Kine Bjørkvoll 



 
 
 

Oppgaver å behandle videre etter møtet, oppsummert: 

 
Sponsormidler Søke hos Møller Bil Mail: Ragnhild,  

Oppfølging: Astrid S 
Oppfølging av utsendte 
sponsorsøknader 

Ringerunde Ragnhild 

Oppfølging av utlovte 
sponsormidler 

Ringerunde Ragnhild 

Dialog med Hammerhenger  Hestehenger og tilhenger Ragnhild 
Juniorgruppe lodde stemningen på neste 

årsmøte/medlemsmøte 
Ikke satt 

Sende inn ønsker om stevner 
til STRyK 

 Ragnhild 

Sette plan for 2024  Sak overføres til styremøte 
januar 2024. 

Klubbstevne Med «nissehopp» Ikke satt 
Klubbklær Sende ut tilbud til klubbens 

medlemmer 
Ragnhild 

Refleksvester Bestille Ragnhild 
Befaring 
Motorsportssenteret 

 Ikke satt 

Statutter for spons av 
klubbens medlemmer 

Utarbeide forslag, sendes til 
resten av styret for 
gjennomlesing. 

Astrid S. 

Loddsalg 2024 Finne en god løsning Overføres til senere 
styremøte 

Storcash Opprette medlemsskap for 
bedre priser 

Kine 

Møte med områdeansvarlige Oppfordre til å finne 
tidspunkt 

Ragnhild 

Førstehjelpskurs Overføres som sak til senere 
styremøte 

 

Oppdatere 
førstehjelpspakken 

Kjøpe avlang 
presenning/duk for 
skjerming av skadede. 2x5-
2x6m. Evt to mindre 

Kine 

Kjøreliste stevne Utarbeide forslag Kine 
Sekretariat Finne aktuelle kandidater i 

medlemslista 
Ragnhild/Astrid S. 

Sekretariat Opplæring STRyK/Julie Astrid S. 
 
 


